
Til Ballerup Kommune

Angående: Høringssvar - ønske om at mindske tung trafik og reducere trafikstøj på Syvendehusvej 
og Skovbovænget.

Vi ønsker at medtage Skovbovænget, da den i sydgående retning går direkte over i Syvendehusvej.

Grundejerforeningen Skovbo ønsker at påpege de stigende trafikstøjproblemer på Syvendehusvej og 
Skovbovænget, som begge er beliggende i tæt bebyggede boligområder. Syvendehusvej er vist 
støjudbredelse mellem 60 og 65 dB(A) i 1,5 m højde ( Lden )  Støjhandlingsplanen for 2018 - 2023, 
Figur 5 afsnit 6.2. Tilsvarende værdier findes i Miljøstyrelsens støjmålinger fra 2022 (se kort p. 2). 

Vi henviser til de principper for by- og trafikplanlægning, som kommunen udstikker i 
kommuneplanen for 2025, herunder overholdelse af Miljøstyrelsens vejledende grænseværdier for 
trafikstøj.

Den tunge trafik på disse veje medfører betydelig støjforurening og påvirker både livskvaliteten og 
sikkerheden for vores beboere. Vi oplever, at støjniveauerne overskrider de anbefalede 
grænseværdier. 
Desuden viser en sammenligning med Miljøstyrelsens støjmålinger fra 2017 (se kort p. 3), at 
støjniveauet er steget frem til 2022.

For at reducere trafikstøjen foreslår vi derfor yderligere tiltag til at håndhæve de allerede - i 
foreningens øjne - passende fartbegrænsninger på vejene, som dog i praksis oftest overskrides, samt 
at undersøge muligheden for at lægge støjreducerende asfalt på de mest belastede strækninger.

Vi håber, at kommunen vil overveje disse forslag for at forbedre trafiksituationen og reducere 
støjgener i vores område.

Med venlig hilsen

Grundejerforeningen Skovbo

www.gfskovbo.dk
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